
ZÁPIS 
z 13. zasedání finančního výboru ze dne 30. 10.  2024 

 
Přítomni: Ing. Fomiczewová, Ing. Kuba, pan Lindovský, Mgr. Partyka 
 
Omluveni:  Mgr. Kameník 
 
Hosté:   
 
Zapisovatel: Ing. Karel Buchta 
    

1) Zahájení  
Jednání zahájil předseda finančního výboru (dále jen FV) Ing. Kuba, který po přivítání všech 
přítomných konstatoval, že finanční výbor (dále jen FV) je usnášeníschopný (omluven Mgr. 
Kameník). Seznámil přítomné s předloženým programem, nebyl vznesen návrh na změnu či 
doplnění programu jednání. 
 

1) Program jednání: 
 

2) Zahájení 
3) 5. změna rozpočtu města na rok 2024 
4) Různé  
5) Závěr  

 
Hlasování: Přítomno:  4  Pro: 4     proti: 0           zdržel se: 0 
 
Program byl schválen.  
 
 

2) 5. změna rozpočtu města na r. 2024 
 

Ing. Kuba informoval přítomné o předloženém návrhu rozpočtových změn. Ten snižuje objem 
rozpočtu o 115 mil. Kč. Příjmy se nemění, výdaje se snižují o 115 mil. Kč a o stejnou částku se 
snižuje  financování.  Po schválení dosáhnou rozpočtované příjmy cca. 456,7 mil. Kč,  výdaje cca. 
703,2 mil Kč a financování cca. 246,5mil. Kč, výsledné saldo rozpočtu se nezmění. Dle Ing. 
Buchty uvedené snížení (týká se tří rozestavěných investičních akcí) vychází z aktuálního stavu 
prací a předpokladu čerpání do konce r. 2024. Zreální se tak plnění rozpočtu r. 2024 i návrhu 
rozpočtu na r. 2025 („ušetřené“ výdaje z r. 2024 budou ve stejné výši alokovány pro rozpočet r. 
2025). Zbylá rozpočtová opatření představují přesuny v rámci jednotlivých ORJ bez dopadu na 
saldo rozpočtu.  V následné diskusi Ing. Fomiczewová vyjádřila nesouhlas s převodem transferu 
ve výši 80 tis. Kč z HZS na církev (opravu střech kostela), dle Ing. Kuby je římskokatolická církev 
natolik bohatá, aby si mohla opravy kostelů financovat sama, dle Ing. Buchty HZS (státní 
organizace)  obdržela od města 100 tis. Kč a vzhledem k povodni jeho potřeby uhradí stát, 80 tis. 
Kč bylo v  „rezervě“ a letos by HZS nebyly čerpány. „Bohatství“ církve nelze vztáhnout na 
Jesenickou farnost. Ing. Kuba dal hlasovat o přeloženém návrhu 5. změny rozpočtu. 
 
Návrh na usnesení 
 
Finanční výbor města doporučuje Zastupitelstvu města schválit 5. změnu rozpočtu města na rok 
2024 spočívající v rozpočtových opatřeních č. 217/2024 – 225/2024, kterou se příjmy nemění, 
výdaje se snižují o 115 mil. Kč, financování se snižuje  o 115 mil. Kč a celkový objem rozpočtu se 
upravuje na 703 193 902,88 Kč.  
 
Hlasování: Přítomno: 4  Pro: 4      proti:  0   zdržel se: 0 



 
Návrh usnesení byl přijat.  
 
 
 

3) Různé 
 

Ing. Fomiczewová se dotazovala na dotaci státu pro postižené domácnosti, některé obce již 
peníze od státu dostaly. Ing. Buchta uvedl, že k žádosti o výplatu musí mít obec zastupitelstvem  
schválená pravidla pro její rozdělení – ty připravuje OSR. Ing. Kuba sdělil, že uvedená pravidla 
budou schvalována na listopadovém zasedání zastupitelstva. Pan Lindovský se dotazoval na výši 
povodňových škod města, dle Ing. Buchty město obdrželo náhradu na obnovu majetku a část 
zachraňovacích prací ve výši limitu daného pojišťovnou, které určitě nepokryjí vzniklé škody 
(přesná výše není ještě známá – jedná se o hrubé odhady). Na výdaje spojené s následky 
povodně použije město vedle plnění od pojišťovny, finanční dary a dotace státu a kraje.  
 
 

 
4) Závěr 
 

 
Předseda poděkoval přítomným za účast. Příští řádné zasedání FV  se uskuteční 10. prosince 
2024, v 15,00 hod. v zasedací místnosti  na ul. Tovární radnici. Předseda poděkoval všem za 
aktivní účast a ukončil jednání 
 
 
 
 
 

   Ing. Radomír Kuba 
          předseda FV  

Zapsal: Ing. Buchta 


